
PROSLOV IX.A 

Vážený pane starosto, vážený pane řediteli, milí vyučující, drazí rodiče, spolužáci a 

přítomní, 

Čas plyne jako voda a my všichni se tu dnes po dlouhých devíti letech setkáváme 

naposledy. 

Všechno začalo v roce 2015, kdy jsme jako malí špunti usedli poprvé do lavic mezi 

ostatní děti, plní očekávání, co všechno se bude dít. První dva roky ve škole byla 

zábava, učili jsme se číst, psát, počítat a nějaké další zajímavé věci. Tímto děkujeme 

všem učitelkám, které nás provázely prvním stupněm.  

Druhý stupeň jsme začali jako kolektiv spojený z dalších tříd a zároveň jsme byli 

obohaceni žáky z Bílého Kostela. Začala nás provázet naše paní učitelka třídní 

Němcová. Bližší seznamování narušil covid a my přešli na online výuku. Ta se nám 

velmi líbila, protože jsme měli méně hodin, mohli jsme déle spát, nemuseli se 

převlékat z pyžama a často  z neznámých důvodů selhávala technika. Zdárně jsme 

to zvládli a zakončili karanténu výletem v Mirakulum. 

Sedmá třída pro nás znamenala určitý restart s novými zkušenostmi v oblasti 

potravinářských pokusů. Zpestřením byl lyžařský kurz, který byl dojezdový, ale přesto 

jsme si ho náramně užili. Dovršení byl výlet na raftech. 

Osmou třídu jsme prožili v očekávání přijímacích zkoušek. Zpříjemnili jsme si ji 

výletem do Sedmihorek. Nejvíce si pamatujeme noční život. 

Pak nastal důležitý rok, který rozhodl o naší budoucnosti. Místo učení na přijímací 

zkoušky jsme si zpříjemňovali přestávky vytvářením nových organismů. Čas utekl 

velmi rychle a my se na začátku února museli rozhodnout o své budoucnosti. I 

přestože jsme byli všichni vystresovaní, přijímačky jsme úspěšně zvládli a každý se 

dostal na školu v prvním kole. Tímto bychom chtěli poděkovat paní učitelce Kaškové, 

Povýšilové a Steidlové za přípravu na přijímací zkoušky. Po přijímacích zkouškách 

jsme si zařídili výlet do pražské Zojó, a poté jsme si domluvili závěrečné nocování ve 

škole. Obě akce byly opravdovým vyvrcholením celé devítiletky. 

Zvláštní poděkování patří učitelům, kteří s námi strávili většinu druhého stupně, 

pánům učitelům Popelínskému, Dangovi, Ramírezovi, Řehákovi a paním učitelkám 

Cesarové, Lejskové, Hoppan, Kopalové, Plíhalové, Burešové a Chráskové. 

Největší dík patří paní učitelce třídní, Andree Němcové, která si s námi užila dobré i 

zlé zážitky. 

A na závěr, než se rozejdeme do různých škol a tříd, tak bychom rádi poděkovali 

úplně ze všeho nejvíc našim rodičům za to, že s námi vydrželi u přípravy do školy, 

učení na přijímačky a všech ostatních věcí okolo školy. 

 Tímto se loučíme s touto školou…   

 


